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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani , a
Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mi az oka annak, hogy Felvidéken kétszer-háromszor annyit keresnek a kistelepülés i
polgármesterek, mint idehaza? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik korábban már több alkalommal is nyújtott be törvény- és költségvetés i
módosító javaslatokat arra vonatkozóan, hogy a kistelepülések polgármestereinek fizetését a
központi költségvetés terhére emeljék meg. Jelenleg ugyanis olyan megalázó összegekért
kénytelenek végezni munkájukat, amelyet egész egyszer űen nem lehet elvárni egy települé s
első emberétől, akár mennyire is szereti a települését . Korábbi kormánypárti javaslat
alkalmatlan volt a probléma kezelésére, hiszen az volt a célja, hogy egy település saját
költségvetésének terhére adhat béremelést polgármesterének . Javaslatukkal vagy szándékosan
akartak éket verni a polgármesterek és a testület, település közé vagy fogalmuk sincs a ma i
magyar valóságról . A kistelepülések többsége nem engedheti meg magának azt, hogy a
szűkös, gyakran nullás vagy mínuszos költségvetésük terhére még egy polgármester i
béremelést is elbírjanak . Ezt valójában Önök sem gondolták komolyan, nem is er őltették
annyira, hogy átmenjen . Nem is ment . Viszont, ha annyira szeretették volna végig vinni az
emelést, akkor elfogadták volna képvisel őtársaim javaslatát, akik az Önök elgondolásával
ellentétben, a központi költségvetés terhére érték volna az emelést . Nem tették . ,A helyzet
viszont azóta is változatlan, illetve 2014 óta, amikor Önök csökkentették a településvezet ők
fizetését .

Ezzel szemben Szlovákiában egy település első embere, átlagosan kétszer-háromszor
annyit keres mint itthoni kollégája . Ott talán több feladatot látnak el? Nem hiszem . A szlovák



kormány nemes egyszerűséggel a mindenkori átlag keresethez igazítja a polgármesterek bérét ,
növelve ezt egy szorzószámmal, aminek nagysága az adott település lakosságána k
nagyságától függ .

Kérdezem ezek alapján Tisztelt Miniszter Urat, hogy várható-e nálunk is, a szlovák-
mintához hasonló rendszer felállítása? Mikor becsülik meg végre a tisztességese n
dolgozó kistelepülési polgármesterek munkáját? Miért építik le a magyar vidéket ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . május 02 .
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